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Åsa Wikberg (MP) 

Brittsiw Åsberg (S) ersättare för Sören Grandelius (S) 

Jan Karlsson (C) 

Maino Wohlfeil (S) 

Ingvar Fäldt (S) 

Alexander Trygg (SD) 

Morteza Haidari (M) ersättare för Irene Andersson (M) 
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Jan Larsson (V) 

Eva Marie Tomtlund (M) 

Jesper Gustavsson (M) 

Ej beslutande ersättare Leif Lagerquist (S) 

Sven Erkers (S) 

Fredrik Trygg (SD) 

Henrik Samdahl (S) 

 

Övriga närvarande Tjänstemän 

Ulrika Sundin, nämndsekreterare 

Louise Nordström, planeringschef 

Arlene Eneroth, ekonom § 123 

Jan Persson, markingenjör § 125-126 

 

 

Jacob Holgersson, miljösamordnare § 127 

Anna Lindberg, planerare § 129 

Stefan Andersson, lokalstrateg § 130 

 

Underskrifter 

 Sekreterare  Paragrafer § 122 - 133 

 Ulrika Sundin  

 Ordförande   

 Åsa Wikberg (MP)  

 Justerande   

 

Maino Wohlfeil (S)  
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§ 122  

Ändring i föredragningslistan 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden godkänner ändringen i föredragningslistan. 

Beskrivning av ärendet 

Ärende som utgår är: 

- Landskapsprogrammet. 

Ärenden som tillkommer är: 

- Omprioritering av investeringsmedel från Saxdalens gymnastik 

värmesystem. 

  

 

  



 

Samhällsbyggnadsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

4(21) 

Sammanträdesdatum 

2017-10-25 
 

 

  

 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 123 Dnr SBN 2017/554 - 04 

Budgetuppföljning årsprognos per den sista september 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden godkänner redovisad budgetuppföljning. 

Beskrivning av ärendet 

Överskott redovisas för den skattefinansierade verksamheten med 0,6 mnkr.  

Fastigheter redovisar ett överskott med 1,0 mnkr och övriga verksamheter ett 

överskott med 1,3 mnkr, vilket till viss del kommer att kompensera för 

merkostnader inom gataparkverksamheten för bland annat asfalt. 

Gataparkverksamheten redovisar ett stort underskott med 5,7 mnkr. Av dessa 

hänförs cirka 2,0 mnkr till för lågt timpris, 1,5 mnkr för ökade kostnader 

barmarksunderhåll. Dessutom har 1,7 mnkr som inte upparbetas i form av 

vakanta tjänster tillfälligt omfördelats till beläggningsunderhåll där det finns 

stora behov av insatser. För de ökade kapitalkostnaderna på 1,4 mnkr erhålls 

kompensation i samband med bokslutet. 

Lägre kostnader redovisas för bostadsanpassningsbidrag med 1,9 mnkr. Antal 

anpassningsärenden har varit ungefär detsamma men omfattningen har varit 

relativt liten vilket därmed inneburit lägre kostnader.  

För de taxefinansierade verksamheterna redovisas ett underskott med 1,3 mnkr, 

varav 0,8 mnkr avser VA och 0,5 mnkr avser återvinning.  

VA har ökade kostnader för utbyte av gamla vattenmätare, merkostnader för 

juriststöd samt ändrad fördelning av overheadkostnader.  

Återvinning har något lägre kostnader på grund av förändrad fördelning av 

overheadkostnader och lägre intäkter för behandling avfall, slamtömning och 

återvinningscentraler. Lägre marknadspriser är anledningen till de lägre 

intäkterna på behandling avfall och återvinningscentralerna. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 17 oktober 

2017. 

2. Bilaga, årsprognos drift 2017 september. 
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Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Arlene Eneroth. 

  

Beslut skickas till 

Arlene Eneroth, ekonom 

Göran Andersson, förvaltningschef 

Diariet 
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§ 124 Dnr 2017/58 – 21 

Godkännande av granskningsredogörelse och beslut 

om antagande för detaljplan för del av Ingenjören 8 

med flera ”Genomfart: Valhallarakan” 

Beslut 

1. Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att godkänna granskningsutlåtandet 

enligt plan- och bygglagen (2010:900) 5 kap 23§. 

2. Samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anta 

rubricerad detaljplan enligt plan- och bygglagen (2010:900) 5 kap 27 §. 

Beskrivning av ärendet 

Detaljplanen är en del av projekt Genomfart Ludvika. Trafikverkets vägplan 

som tas fram för området kan inte strida mot gällande detaljplan, därför görs en 

ny detaljplan. Detaljplanen hanteras enligt reglerna för samordnat förfarande. 

Huvudsyftet är att möjliggöra för genomfartsprojektet. Lokalgatan ska flyttas in 

från riksvägen, flertalet fastigheter ska lösas in för att skapa utrymme för just 

lokalgatan och en bullervall. 

Granskningen genomfördes mellan den 27 februari och den 27 mars 2017. 

Under granskningen inkom 12 yttranden, varav tre inkom för sent.  

Yttrandena inkomna under granskningen innebär inget hinder för antagande. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 20 

september 2017. 

2. Planbeskrivning. 

3. Plankarta. 

4. Granskningsutlåtande. 

5. Samhällsbyggnadsnämndens arbetsutskott 2017-10-11 § 96. 

Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Louise Nordström. 
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Beslut skickas till 

Joel Lidholm, för handläggning 

Louise Nordström, planeringschef för kännedom 

Diariet 
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§ 125 Dnr SBN 2017/556 - 04 

Förvärv av fastigheten Ludvika Ingenjören 7 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att förvärv av fastigheten Ludvika 

Ingenjören 7 enligt bilagt köpekontrakt godkännes. 

Beskrivning av ärendet 

Fastigheten Ingenjören 7 är en av sju fastigheter längs Valhallavägen som i 

framtaget detaljplaneförslag ”Genomfart Vallhallarakan” ska lösas in. 

Detaljplanen har ännu inte vunnit laga kraft men på grund av särskilda skäl 

väljer kommunen i samråd med Trafikverket att lösa in fastigheten i förtid. Av 

denna anledning har köpekontrakt i bilaga 1 tagits fram.  

Köpeskillingen har fastställts till 1 600 000 kronor genom en oberoende 

värdering. Då köpet sker enligt expropriationslagens ersättningsregler erläggs ett 

tillägg på 25 %, vilket gör att köpeskillingen uppgår till 2 miljoner kronor. I 

övrigt ska ingen annan ersättning erläggas till säljarna. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 20 

september 2017. 

2. Köpekontrakt. 

3. Samhällsbyggnadsnämndens arbetsutskott 2017-10-11 § 97. 

Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Jan Persson. 

  

Beslut skickas till 

Sofia Hellsten för handläggning 

Joel Lidholm, för kännedom 

Diariet 
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§ 126 Dnr SBN 2017/202 - 26 

Förlängning av markanvisning Framfast Sverige AB 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden godkänner förlängning av avtalet t.o.m.  

1 december 2017. 

Beskrivning av ärendet 

Framfast Sverige AB undersöker för närvarande möjligheten till byggnation av 

12 lägenheter i bostadsrättsform på Biskopsnäset, Ludvika. Belägenheten 

framgår av kartbilaga 1. 

Samhällsbyggnadsnämnden godkände därför den 26 oktober 2016, § 116 ett 

optionsavtal/markanvisning, bilaga 2, varigenom Framfast Sverige AB gavs 

ensamrätten att inom markanvisningstiden t.o.m. 30 april 2017, förhandla om 

ett förvärv av aktuellt område. 

I samband med utgången av markanvisningstiden inkom dock Framfast med ett 

önskemål om förlängning t.o.m. 31 augusti 2017, varefter samhällsbyggnads-

nämnden i beslut den 24 maj 2017, § 64, godkände en förlängning av avtalet. 

Framfast Sverige AB har nu som en sista möjlighet till att få tillräckligt antal 

förhandstecknade försäljningsavtal inkommit med önskemål om en förlängning 

t.o.m. 1 december 2017. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 26 

september 2017. 

2. Översiktskarta. 

3. Optionsavtal – markanvisning. 

4. Samhällsbyggnadsnämndens arbetsutskott 2017-10-11 § 98. 

Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Jan Persson. 

  

Beslut skickas till 

Jan Persson, markingenjör för handläggning 

Louise Nordström, planeringschef för kännedom 

Diariet 
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§ 127 Dnr SBN 2017/537 - 04 

Uppehåll för miljöstipendium för skolklasser och satsning på 

informationskampanj i mellanstadiet 

Beslut 

1. Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att göra ett uppehåll för 

miljöstipendium 2018 och 2019. 

2. Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att istället för miljöstipendiet att 

genomföra en riktad insats på information inom miljö och 

hållbarhetsfrågor i Ludvikas skolor.  

3. Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att denna insats genomförs på 

försök under 2018 och 2019 för att sedan utvärderas för att se om det 

gett önskad effekt. 

Reservation 

Jesper Gustavsson (M), Eva Marie Tomtlund (M), Morteza Haidari (M), Jan 

Karlsson (C) och Alexander Trygg (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Beskrivning av ärendet 

Ludvika kommun har ett miljöstipendium som kan sökas av skolklasser i 

Ludvika kommun. Målet med stipendiet är att uppmuntra till fortbildning inom 

natur och miljöområdet. Intresset i skolorna att söka miljöstipendium har varit 

lågt och till stor del söks stipendiet av skolor som redan är engagerade. Då 

Ludvika kommun har en tydlig ambitionsinriktning i de kommunövergripande 

målen i 2016-2020 där kommunfullmäktige tydliggör att de vill att Ludvika 

kommun ska vara en miljövänlig kommun och en av landets bästa 

skolkommuner. För att svara upp mot dessa mål föreslår verksamhetsområde 

planering att ett alternativt sätt att använda dessa medel på en annan åtgärd för 

att få större och bredare effekt.  

Förslaget är att under två års tid göra en informationssatsning riktad till 

mellanstadierna i Ludvika kommun där miljöfrågorna integreras med den 

befintliga läroplanen så att arbetet med miljö och hållbarhet stärks upp och 

hjälper skolan i arbetet med miljöundervisningen. Informationsmaterial för 

detta finns framtaget och medsponsorer till detta är dagsläget, Ludvika Hem 

och ABB. Förslaget är att efter två år utvärderas satsningen för att se om det 

har gett önskad effekt. 
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Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 26 

september 2017. 

2. Samhällsbyggnadsnämndens arbetsutskott 2017-10-11 § 99. 

Behandling 

Jan Larsson (V) föreslår att byta ut ordet mellanstadiet mot Ludvikas skolor 

under beslutspunkt 2. 

Jesper Gustavsson (M), Eva Marie Tomtlund (M), Morteza Haidari (M), Jan 

Karlsson (C) och Alexander Trygg (SD) yrkar bifall för förvaltningens förslag. 

Ordförande ställer förslagen motvarandra och finner att 

samhällsbyggnadsnämnden beslutar enligt Jan Larssons förslag. 

Omröstning begärs. 

Beslutsgång 

Samhällsbyggnadsnämnden godkänner följande beslutsgång: 

Ja-röst för ja till Jan Lassons förslag. 

Nej-röst för ja till förvaltningens förslag. 

Omröstningsresultat 

Med 6 ja-röster mot 5-nej röster beslutar samhällsbyggnadsnämnden att bifalla 

Jan Larssons förslag. 

Ledamot/Tjänstgörande ersättare Ja-röster Nej-röster Avstår 

Jan Karlsson (C)  Nej  

Maino Wohlfeil (S) Ja   

Ingvar Fäldt (S) Ja   

Alexander Trygg (SD)  Nej  

Camilla Lönnqvist (S) Ja   

Jan Larsson (V) Ja   

Eva Marie Tomtlund (M)  Nej  

Åsa Wikberg (MP) Ja   

Jesper Gustavsson (M)  Nej  
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Brittsiw Åsberg (S) tjänstgörande ersättare 

för Sören Grandelius (S) 

Ja   

Morteza Haidari (M) tjänstgörande 

ersättare för Irene Andersson (M) 

 Nej  

Summa: 6 5  

 

Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Jacob Holgersson. 

  

Beslut skickas till 

Jacob Holgersson, miljösamordnare för handläggning 

Diariet 
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§ 128 Dnr SBN 2017/345 - 31 

Svar på remiss gällande motion om att måla cykelbanan 

längs Fredsgatan 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beskrivning av ärendet 

Johnny Karlsson (L) föreslår i motion daterad 22 mars 2017 att Ludvika 

kommun målar cykelbanan längs med Fredsgatan i en klart framträdande färg, 

med syfte att tydliggöra separeringen mellan gång- och cykeltrafiken. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen anser att det inte är lämpligt. Dels för att det 

redan idag finns en separering i material där cykelbanan är belagd med asfalt 

och gångbanan belagd med sten. Dels visar studier att målad beläggning på 

cykelvägar leder till ökad olycksrisk på grund av sämre friktion mellan däck och 

markyta. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen arbetar kontinuerligt med att förbättra för 

cykeltrafiken i kommunen, bland annat genom att separera gång- och 

cykeltrafikanter från varandra. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 27 

september 2017. 

2. Samhällsbyggnadsnämndens arbetsutskott 2017-10-11 § 100. 

Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Henrik Axelsson. 

  

Beslut skickas till 

Kommunstyrelsen 

Diariet 
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§ 129 Dnr SBN 2017/173 - 21 

Aktualitetsförklaring av översiktsplanen 

Beslut 

1. Samhällsbyggnadsnämnden förestår kommunstyrelsen att förslå 

kommunfullmäktige att ge samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att 

göra ett tematiskt tillägg till ÖP2030 vad gäller LIS-områden. 

2. Samhällsbyggnadsnämnden förslår kommunstyrelsen att förslå 

kommunfullmäktige att i övrigt aktualitetsförklara ÖP2030. 

Sammanfattning 

En gång per mandatperiod ska översiktsplanens (ÖP) aktualitet ses över. 

Kommunens förvaltningar har inkommit med synpunkter på ÖPs aktualitet. I 

stort kan ÖP anses vara aktuell, dock behöver två tilläggsbeslut göras till 

aktualitetsförklaringen. 

 Att kommunen låter göra ett tematiskt tillägg för landsbygdsutveckling i 

strandnära läge (LIS), eftersom dagens LIS inte räcker vid t.ex. 

bygglovsgivning. 

 Att kommunen upphäver riksvägsreservatet då kommunen redan idag 

satsar på en genomfart och mark behövs för bostadsbyggande och 

näringslivsutveckling. 

Dessutom föreslår samhällsbyggnadsförvaltningen Grängesbergs byalag att söka 

planbesked och bekosta en detaljplan för att skydda byggnadernas utseende i 

Källfallet. Grängesbergs byalag har önskat att Ludvika kommun ska ta tillbaka 

beslutet om att häva riksintresset för Källfallet. 

Beskrivning av ärendet 

Enligt plan- och bygglagen ska varje kommun ha en aktuell översiktsplan (ÖP), 

därför ska ÖP aktualitetsförklaras minst en gång per mandatperiod. Det är nu 

fyra år sedan ÖP2030 antogs och därför har kommunstyrelsen (KS § 59 2017-

03-14) givit samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att se över aktualiteten på 

översiktsplanen. Enligt samhällsbyggnadsnämndens reglemente § 2b ska 

samhällsbyggnadsnämnden sköta ”beredning av översiktlig planering och 

regional planering för kommunstyrelsens räkning för slutgiltigt beslut i 

kommunfullmäktige. 
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Alla kommunens förvaltningar har fått möjlighet att komma med synpunkter på 

ÖP2030. Det finns många uppgifter som idag inte är helt aktuella, framför allt 

statistik, så som befolkningstal. Dessa tal är ju förväntade att bli inaktuella i 

samma stund de skrivs. Men i stort kan översiktsplanen betraktas som aktuell 

ytterligare en mandatperiod. Dock är det några frågor som kommit upp under 

tiden att ta ställning till. 

 Riksintresse för kulturmiljövård i Källfallet 

 LIS-områden 

 Riksvägsreservatet genom Ludvika 

Riksintresse för kulturmiljövård i Källfallet. Källfallet i Grängesberg har 

under lång tid varit en herrelös fastighet och förfallet blev allt större med tiden. 

Därför valde kommunen att upphäva den detaljplan som fanns över området 

och göra en fördjupad översiktsplan som gjorde det möjligt att riva de hus som 

fanns på fastigheten. Det var i denna verklighet som beslutet att verka för att 

riksintresset för kulturmiljövård i Källfallet skulle tas bort i ÖP2030. Sedan dess 

har Grängesbergs Byalag fått köpa fastigheten och de har i sin tur sålt alla hus 

som finns på Källfallet. Flertalet hus har renoverats upp och meningen är att 

hela området ska renoveras. Därför har Grängesbergs Byalag inkommit med en 

önskan om att riksintresset för kulturmiljö ska kvarstå i Källfallet, för att på så 

sätt ha ett skydd för området. Idag så finns riksintresset kvar, 

riksantikvarieämbetet har inte tagit ställning till Ludvika kommuns önskan om 

upphävande. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen anser att kommunens önskan om upphävande 

kan kvarstå. Riksintresset ger inte det skydd som byalaget önskar, vilket en 

detaljplan skulle göra. Förslag till byalaget är då att söka planbesked för 

Källfallet och bekosta en detaljplan för Källfallet. 

LIS-områden. Vid ÖP2030s tillkomst var LIS (Landsbygdsutveckling I 

Strandnära läge) fortfarande mycket nytt och det var tveksamheter hur 

områdena skulle betraktas. Fortfarande skiljer sig bedömningen av LIS mycket 

mellan landets olika länsstyrelser. Det har visat sig, speciellt i bygglovsärenden, 

att det sätt LIS har pekats ut i ÖP2030 inte är tillräckligt, bl.a. anser 

Länsstyrelsen att Ludvika stad ska betraktas som landsbygd. Därför bör ett 

tematiskt tillägg till översiktsplanen angående LIS göras. 

Riksvägsreservatet. I och med antagande av ÖP2030 upphävdes den norra 

delen av riksvägsreservatet, dvs. från rv 66 och norrut. Den södra delen kvarstår 

dock som reservat för riksvägen. Ludvika växer både vad gäller befolkning, men 
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även vad gäller sysselsättning och verksamheter. Det är ett stort tryck på att 

hitta nya områden både för industri/företag och bostäder i Ludvika stad. En 

utredning (SBN 2016/766) har gjorts om att upphäva delar av reservatet 

(Snöåvägen-Högbergsgatan) och bygga bostäder och verksamhetsområden 

istället. I denna utredning beräknas 6-14 hektar (beroende på markläggning och 

sträckning av kraftledning) kunna användas till bostadsbyggande. Om en 

genomfartsled skulle byggas beräknades den (2007) att kosta 50 miljoner 

kronor. 

Inför den utredningen meddelade Trafikverket att de inte hade någon synpunkt 

på om Ludvika kommun vill upphäva de nu gällande detaljplanerna för 

reservatet. Inför aktualiseringen av översiktsplanen meddelar både Trafikverket 

och Länsstyrelsen att det skulle kunna vara bra att behålla reservatet som en 

reserv. Idag planerar och satsar både Ludvika kommun och staten, genom 

Trafikverket, på en genomfart genom Ludvika.  

Därför anser Samhällsbyggnadsförvaltningen att kommunfullmäktige ska 

besluta om att upphäva riksvägsreservatet för att möjliggöra en 

samhällsutveckling. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 18 

september 2017. 

2. Samhällsbyggnadsnämndens arbetsutskott 2017-10-11 § 104. 

Behandling 

Åsa Wikberg (MP) föreslår att beslutspunkt 2 stryks och behandlas som ett eget 

ärende längre fram. 

Ordförande ställer sitt eget förslag mot förvaltningens förslag och finner att 

samhällsbyggnadsnämnden beslutar enligt Åsa Wikbergs förslag. 

Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Anna Lindberg. 

  

Beslut skickas till 

Kommunstyrelsen 

Anna Lindberg, planerare för kännedom 

Diariet 
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§ 130 Dnr SBN 2017/692 - 04 

Omprioritering av investeringsmedel från Saxdalens 

gymnastik värmesystem 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att omprioritera 200tkr från projekt 

Saxdalen gymnastik värmesystem till förbättring av Räfsnäs camping.  

Reservation 

Jan Karlsson (C) deltar inte i beslutet. 

Sammanfattning 

Räfsnäs camping är i behov av förbättring avseende bland annat ställplatser för 

husbilar/husvagnar. Marken lutar för mycket för att det ska fungera bra för 

husbilar. Tanken är att ett antal etagefickor ska iordningställas samt att tömning 

av latrin från husbilar saknas helt idag. Enligt arrendatorn på Räfsnäsgården så 

åker många gäster därifrån på grund av detta. Målet är att kunna utföra någon 

del i år men mycket är beroende på väderleken. 

Förslag att omprioritera investeringsmedel från Saxdalen gymnastik 

värmesystem där 200tkr finns anslaget för ny värmekälla. Eftersom inga beslut 

är tagna om vad Saxdalen skola ska nyttjas till så kommer dessa medel inte att 

nyttjas under 2017. 

Beslutsunderlag 

1. Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadsförvaltningen daterad den 23 oktober 

2017. 

Övriga upplysningar 

Ärendet föredras av Stefan Andersson. 

  

Beslut skickas till 

Lokalstrateg för handläggning 

Göran Andersson, förvaltningschef för kännedom 

Diariet 
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§ 131  

Verksamhetsinformation 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden lägger informationen till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 

Louise Nordström tf. förvaltningschef informerade om: 

 Rekrytering 

 Gatuchef 

 Planeringschef 

 Bilen 1+2 

 Kv. Orren 

 P-hus kv. Orren 

 Budget 2018 

 Timpriser 

 Förvaltningsavtal fastigheter 

 Kasttjärns lekpark 

 Överklagan detaljplan 

 Knutsbo avverkning 

 Nationell plan samt länsplan för transportsystemet 2018 

 Informations möte om Gamla Bangatan 

 Åsa Wikberg har fattat ett beslut angående begäran av utlämnande av 

allmänna handlingar 
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§ 132  

Redovisning av delegationsbeslut 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden godkänner redovisningen av delegationsbeslut. 

Beskrivning av ärendet 

Nr Dnr Ärende/Tidsintervall Beslutsdatum Beslutande 

201/17 2017/474 Flyttning av fordon 

PUH 703 

2017-08-10 Kerstin 

Ohlsson 

202/17 2017/473 Flyttning av fordon  

JDG 976 

2017-08-10 Kerstin 

Ohlsson 

203/17 2017/472 Flyttning av fordon  

KFJ 180 

2017-08-10 Kerstin 

Ohlsson 

204/17 2017/471 Flyttning av fordon 

RAY 390 

2017-09-06 Kerstin 

Ohlsson 

205/17 2017/10 Redovisning av 

Parkeringstillstånd 

207-09-15 Kerstin 

Ohlsson 

206/17 2017/492 Tillsvidareanställning av 

grönytestrateg, Malin 

Lundell 

2017-09-26 Louise 

Nordström 

207/17 2017/536 Nyttjanderättsavtal 

berörande Knutsbo 

7:221 

2017-09-25 Sofia 

Hellsten 

208/17 2017/551 Försäljning av 

småhustomt,  

Ludvika 6:8 

2017-09-28 Louise 

Nordström 

209/17 2017/539 Nyttjanderättsavtal för 

sopkärl på del av 

Ludvika 6:1, Högberget 

2017-09-26 Louise 

Nordström 
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210/17 2017/491 Servitut mellan Ludvika 

Finnäset 13:2, härskande 

och Ludvika By 2:10, 

tjänande 

2017-09-28 Louise 

Nordström  

211/17 2017/579 Yttrande om ansökan 

om gatupratare utanför 

Frändeskapshuset, 

Ludvika 

2017-10-04 Kerstin 

Ohlsson  

212/17 2017/361 Servitut mellan Linnean 

1 och Knutsbo 7:221 

2017-08-30 Louise 

Nordström 

213/17 2017/593 Servitut för VA 

berörande Vinbäret 2, 3, 

S:1 och Ludvika 6:1 

2017-10-10 Louise 

Nordström 

214/17 2017/629 Ersättare enhetschef vid 

ledigheter, Leif 

Stierna/Dick Smedberg 

2017-10-12 Göran 

Andersson  

215/17 2017/631 Organisationsförändring, 

samhällsbyggnads-

förvaltningen, del 2 

2017-10-12 Göran 

Andersson  

216/17 2017/641 Fastighetsreglering 

mellan Gonäs 1:36 och 

Gonäs 1:149 

2017-10-12 Louise 

Nordström 

217/17 2017/553 Fastighetsreglering 

mellan Valla 1 och Vall 2 

2017-10-12 Louise 

Nordström 
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§ 133  

Redovisning av meddelanden 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden godkänner redovisningen av meddelanden. 

Beskrivning av ärendet 

Samhällsbyggnadsnämnden SBN 

Protokoll SBN 2017-09-27 § 110-121  

Samhällsbyggnadsnämndens arbetsutskott  

Protokoll SBN au 2017-10-110 § 95-106  

Samhällsbyggnadsnämndens trafik- och lokalutskott  

Protokoll SBN tlu 2017-10-11 § 36-41  

  

 


